
Gömöri Géza Tudományos Ülésen 

Ez itt az ETE, az Energiagazdálkodási Tudományos Egyesület ülése. Országos konferencia minden
évben egyszer volt a Kossuth Lajos téri épületben. Én vagyok balról a második. Én is tartottam itt
előadást, mert én az egyesület közgazdasági szakosztályát vezettem. Amikor a Gázművek
meghirdette, hogy gazdasági igazgatót keres 1955-ben, akkor megkérdeztem, mit fizetnek. Kétszer
annyit kereshettem, mint amennyit a tanítással. Megpályáztam. És mivel akkor még a Számviteli
Főiskolának is a szakmai instruktora voltam, a jelentkezők közül rögtön engem választottak ki.
Megkértek, hogy legyek a Gázművek gazdasági igazgatója, örömmel vállaltam. A Gázműveknél
egyébként sohasem volt semmilyen atrocitásom. A Kádár-rendszerben nem volt ilyen a zsidó
származás miatt. Nagyon jó kapcsolataim voltak, és most is ha bemegyek, össze-vissza ölelgetnek,
annyira örülnek nekem. Vezető állásban voltam, nem jutott el hozzám ilyesmi. Tényleg nagyon jó
kapcsolatban voltam mindenkivel. És ha lehetett, akkor mindenkin segítettem. 1955-ben négyezer
forint alapfizetéssel mentem a Gázművekhez, és plusz ezer forint volt a prémium. A Gázművek
akkor az egyik legnagyobb vállalat volt. Nagy volt a felelősségem, ezért volt ilyen magas a
fizetésem. 1980-ban voltam hatvan éves, akkor mentem nyugdíjba, de még utána is bejártam
1995-ig mint szakértő. 1963-ban levizsgáztam, és megkaptam a könyvvizsgálói oklevelet, az most
is érvényes. Okleveles könyvvizsgáló az egyben magasabb szintű, mint a közgáz egyetem.
Okleveles könyvvizsgáló valaki csak úgy lehetett, ha közgazdasági egyetemet végzett. Ha nem
végezte el az egyetemet, akkor bizonyítania kellett, hogy egyetemi szintű tudása van, hogy
lehessen okleveles könyvvizsgáló. A Pénzügyminisztériumban volt a vizsgáztatás.
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